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§ 4  Medborgarundersökningen 2018 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av stadens medborgarundersökning 

2018.  

 

Ärendet 

Stadens årliga medborgarundersökning har skickats ut till ett slumpmässigt urval av invånare 

fördelat över de 14 stadsdelsområdena. Svarsfrekvensen för staden som helhet var 47 

procent, samma som 2017. Undersökningen visar på en positiv utveckling av andelen nöjda 

när det gäller flertalet av frågorna jämfört med förra året. 

 

Farstas svarsandel har ökat något jämfört med förra året, från 46 till 48 procent. Svaren inom 

flertalet frågeområden visar att boende i Farsta är något mer nöjda än i staden som helhet.   

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-14. 

Dnr 1.6-597/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

Att känna trygghet där man bor är viktigt. Medborgarundersökningen visar att vi har en väg 

kvar att gå i vårt arbete med att få Farsta att kännas tryggt för alla. Att nästan hälften av 

kvinnorna som svarat på undersökningen avstår från att gå ut på torg, parker och gångvägar 

efter mörkrets inbrott för att det är otryggt är ett underbetyg. Samtidigt noterar vi med 

tillförsikt att fler av stadsdelensinnevånare känner sig trygga. Från 72 till 79 procent som är 

den högsta siffran sedan 2011. Vi ser fram mot att fortsätta det långsiktiga arbetet med att 

stärka tryggheten i stadsdelen, inte minst genom samarbetet med ”På Rätt Väg”. 

 

 

  


